
Introductie kandidaat-penningmeester Roelf Hagoort 
 
Sinds april van dit jaar ben ik lid van Golfvereniging De Batouwe. Op het inschrijfformulier 
had ik aangegeven wel wat voor de vereniging te willen doen, met name met betrekking tot 
financiële zaken. Toch was ik verrast toen ik een aantal weken terug werd benaderd met het 
verzoek om me kandidaat te stellen voor de functie van penningmeester. Ik heb er kort over 
nagedacht en besloten om het verzoek te accepteren. Vandaar deze introductie. 
 
Inmiddels ben ik alweer vier jaar met pensioen na een loopbaan van 36 jaar in het 
bankwezen. Na mijn studie bedrijfseconomie in Rotterdam en mijn militaire dienstplicht ben 
ik begonnen bij de Amro Bank in Amsterdam. Daar ben ik na een Opleiding Buitenland in het 
buitenlands kantorennet terechtgekomen. Na de fusie met de ABN Bank ben ik overgestapt 
naar de Rabobank International In Utrecht. Ook voor deze bank heb ik in het buitenland 
gewerkt. In 2001 bij de Rabobank aangesteld binnen Risicomanagement en later bij Krediet 
Inspectie in Utrecht. 
 
Mijn vrouw en ik hebben drie dochters, die in de dertig zijn, en druk zijn met hun eigen 
maatschappelijke loopbaan. We wonen sinds 2001 met veel plezier in Driebergen. 
 
Ik speel ongeveer 40 jaar golf. Ben van een aantal verenigingen lid geweest. In 2010 heb ik 
mijn toenmalige lidmaatschap moeten opzeggen vanwege mijn internationale 
werkzaamheden bij de Rabobank. 
 
Door de jaren heen heb ik verschillende malen de rol van penningmeester ingevuld. De 
meest relevante voor de functie waarvoor ik me nu kandidaat stel is het 
penningmeesterschap bij DMHC in Driebergen. Op dit moment ben ik nog lid van de Raad 
van Advies van HC Phoenix in Zeist met als aandachtsgebied financieel advies. 
 
Ik heb erg veel zin in deze nieuwe uitdaging! 
 
 

 


